
Dajme dôveru tým, ktorí sa osvedčili.  
 

 A opäť sú tu voľby do obecného zastupiteľstva. O mesiac budeme znovu voliť 
starostu obce a poslancov  do samosprávy obce. Som presvedčený, že je to veľmi dôležitý akt 
a mal by sa ho zúčastniť každý občan, ktorému záleží na ďalšom smerovaní obce.  
 Slúži ku cti doterajším poslancom a starostovi obce, že sa snažili plniť ciele vytýčené 
vo volebnom programe i v čase hospodárskej krízy, keď prostriedky na ďalší rozvoj obce zo 
štátneho rozpočtu boli  značne obmedzené a nebolo možné naplniť všetko, čo obsahoval 
volebný program, napr. ukončenie kanalizácie a výstavba penziónu.  

Pravidelne sa zúčastňujem schôdzí obecného zastupiteľstva, a preto viem posúdiť aj 
aktivitu jednotlivých poslancov a funkcionárov obce. Veľa vecí sa v obci vybudovalo, 
podstatne sa zlepšili podmienky na kultúrny a spoločenský život. Mnoho sa investovalo do 
vybudovania športových areálov. Všetko to má slúžiť predovšetkým pre zdravý vývoj 
mládeže. Žiaľ  zatiaľ je málo tých, ktorí by sa jej venovali. Nemalú podporu dostávajú aj 
organizácie, občianske združenia od samosprávy, ktoré sa venujú aj starším občanom. 
 Myslím si, že ak budeme rozhodovať, komu dáme svoj hlas, tak by to mali byť tí, ktorí 
už pre obec veľa urobili, aktívne pracujú v občianskych združeniach a organizáciách. 
Našu dôveru majú:  Ing. Ľubomír Poór, JUDr. Stanislav Bečica, Helena Černayová, Katarína 
Koporcová, Milan Slaný, Marta Jungová, Miroslav Káčer,Ing. Matej Biskupič.  
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